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                Dagsorden til skolebestyrelsesmødet d. 20.11.2024 17:00-19:45 

Afbud senest mandag d. 18/11 i aulakalenderen. Der spises fra kl. 17-17.30 

Afbud fra Channie og Lasse 

 

Punkt Tid: 17:30 
V:Mikkel 

Overskrift Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

Orientering/drøftelse/beslutning  

Uddybning /bilag  

Referat Referatet blev godkendt 
Proceduren for udarbejdelse af dagsorden blev kort 
gennemgået. Der kommer altid en foreløbig dagsorden ud i 
god tid, og den endelige dagsorden kommer herefter til at 
ligge i kalenderpunktet.  

 

Punkt Tid: 17:35 

Overskrift Nyt fra  

• Elevråd 

• Skole /HH, AH 

• SFO/ MM 

• Nyt fra formand 

• Nyt fra medarbejderrepræsentanter  
 

Orientering/drøftelse/beslutning  

Uddybning /bilag  

Referat Elevråd:  
Der er blevet talt om julekonkurrencerne, som skal være klar, 
inden december måned starter. De har delt opgaver ud 
imellem sig. 
Elevrådet og UMR (undervisningsmiljørepræsentanterne) har 
for nyligt haft et møde med Henriette. Henriette havde taget 
initiativ til mødet, fordi vi lige nu oplever, at eleverne særligt 
på mellemtrinnet ikke passer på tingene og endda ødelægger 
dem. Der tages udgangspunkt i de forventningstavler, vi 
allerede har. Henriette bad elevrådet give noget feedback 
på, hvad vi kan gøre for at ændre det.  
Elevrådet gik bl.a. en tur rundt på fællesområderne og 
kiggede på, hvordan det så ud. Der var fx beskidt oven på 
garderoberne, fordi der ikke havde været ryddet op. Der var 
sofaer, der var blevet tegnet på.  
Der var dog også nogle garderober, hvor det var tydeligt, at 
man gjorde sig umage med at holde det pænt. 
Der blev kigget på mellemrummene mellem 
klasseværelserne, som generelt ikke er ryddet så pænt op. 
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Elevrådet har talt om, hvad man kan gøre og skal mødes med 
Henriette igen i næste uge.  
Henriette fortæller, at elevrådet er meget engageret og 
kommer med mange gode inputs. Allerede efter at 
elevrådsrepræsentanterne har talt med deres klasser, kan 
man se, at det er blevet lidt bedre.  
Det vil være et fokus de næste måneder, for der skal findes 
en god vej at gå.  
Der har været talt om, at mange elever gerne vil have gjort 
noget, så læsehulerne bliver mere hyggelige, men vi skal lige 
have fundet en vej, så der bliver passet bedre på tingene 
inden.  
Bestyrelsen foreslår, at trivselsrådet evt. kan byde ind med 
en lille præmie til klassen, hvis de gør det godt i fht. at passe 
på tingene.  
Skolen: i forbindelse med kommunens Legepladssyn blev der 
prioriteret fra kommunalt hold at få udvidet den sandkasse, 
som er på vandhulssiden. Det er de i gang med at lave. 
Skolen har ønsket at få fliser rundt i kanten af sandkassen, 
men det blev ikke bevilliget i denne omgang. 
Legepladsen på mellemtrinnet bliver påbegyndt i uge 2. 
Byggetilladelsen er i hus.  
Skoleindskrivning: der er 53 elever der har ønsket at starte 
på Tjørring Skole efter sommerferien. Der er imidlertid kun 
plads til 46 elever. De 37 elever bor i distriktet, 6 elever 
flytter ind i distriktet og 3-4 elever har søskende her. Der er 
flere, der måske er ved at flytte ind i distriktet, så det er ikke 
helt afklaret, hvilke børn der vil blive afvist af Forvaltningen.  
Skolebestyrelsen kan evt. vælge at søge 
Kommunalbestyrelsen om dispensation for den reducerede 
klassekvotient for at skabe plads til flere i klasserne.  
Der er 3 lærere, som pt er langtidssygemeldte. Det er svært 
at sige, hvad perspektivet er for de 2 af dem. Den 3. afventer 
en planlagt operation. Der er ansat faste vikarer i deres sted.  
SFO: en pædagog på 0. årgang afholder barsel. Der er ansat 
en vikar, som efter vikariatet overtager et andet 
barselsvikariat fra en pæd. på 3.-4. årgang. I den periode 
hvor en 3.-4. årgangspædagog er på barsel, træder Morten 
ind og hjælper til. 
Der er opstartet kor med én af pædagogmedhjælperne, og 
der er rigtig fin tilslutning til det. De kommer bl.a. til at 
optræde med en sang ved SFO’ens julemarked. 
Formand: Der har været møde i netværksgruppen (Tjørring-
området). Det handlede især om koordinering af 
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arrangementer, hvor man var optaget af, at der ikke skulle 
være flere arrangementer i lokalområdet på én gang.  
Der har været samrådsmøde på rådhuset. Her blev der bl.a. 
fortalt om en studietur, som Forvaltningen har været på i 
Lillehammer. I Lillehammer har man været meget optaget af 
at få alle børn inkluderet i det almene fællesskab. Nogle af 
fokusområderne fra eksemplet i Lillehammer handler om 
tidlig indsats, og hvis det princip bliver prioriteret højere i 
Herning Kommune, vil det kunne ændre på 
tildelingsmodellen.  
  
Medarbejderrepræsentant: 
Lærerne planlægger juleaktiviteter og glæder sig til en dejlig 
måned.    
Vi er alle meget opmærksomme på og støtter op om de 
kolleger, der lige nu har ”mistet” deres nærmeste 
teammakker pga. sygemelding. 

 

Punkt Tid: 17:50 
V: 

Overskrift Brainstorm på temaer, som er vigtige at få italesat ved 
skoleårets start /årshjul 

Orientering/drøftelse/beslutning D, B 

Uddybning /bilag Der brainstormes på de temaer som er vigtige at få italesat 
ved skoleårets start af skoleledelsen og af bestyrelsen. 
Junigruppe 
0.årgang 
1.årgang 
2. årgang 
3. årgang 
4. årgang 
5. årgang 
6.årgang 
 
 
 
 
 
 

Referat Punktet udsættes til næste møde  
 

Punkt Tid: 18:15 
V:Henriette og Lau 

Overskrift Princippet omkring trivselsråd – samt bilag dertil 

Orientering/drøftelse/beslutning D, B 
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Uddybning /bilag Lau og Henriette præsenterer det samlede materiale 
/Se bilag 

Referat Dokumentet til trivselsrådene er nu samlet og det blev 
gennemgået og rettet til på mødet.   
I dokumentet er også et afsnit om brug af skolens lokaler mv. 
Dokumentet bliver udsendt sammen med næste nyhedsbrev 
til forældrene. Derefter kommer det op i Fælles filer på Aula.   

 

Punkt Tid: 18:30 
V: Henriette 

Overskrift Skoleudviklingssamtaler 

Orientering/drøftelse/beslutning D, B 

Uddybning /bilag Hvordan tænker vi bestyrelsens stemme ind i 
skoleudviklingssamtalen. 
Henriette giver et overblik over dagsorden og muligheder. 
/bilag kommer inden mødet 

Referat Mikkel forventer at deltage ved Skoleudviklingssamtalen.  
Der er fortsat mulighed for at skolebestyrelsen kan komme 
med idéer og inputs til Skoleudviklingssamtalen 

 

Punkt Tid: 18:50 
V: Morten 

Overskrift Det fritidspædagogiske grundlag 

Orientering/drøftelse/beslutning Orientering 

Uddybning /bilag Præsentation af indhold og den lokale proces 

Referat Der skal på Tjørring Skole laves en ny Mål- og 
indholdsbeskrivelse for SFO’en. Den skal være offentligt 
tilgængelig og ligge på hjemmesiden og revideres hver 2. år.  
I Herning Kommune har man lavet en skabelon for de 
elementer, der skal indgå. 
Morten har været en stor del af udviklingen af Herning 
Kommunes nye Børne- og Ungepolitik – herunder det 
Fritidspædagogiske arbejdsgrundlag.   
Morten fortalte om begrebet dannelse og om, hvordan man 
overordnet kan se SFO’ens rolle i børnenes liv.  
Udgangspunktet for aktiviteter i SFO’en er børnenes lyst og 
interesser.  
Der er 5 pejlemærker i det Fritidspædagogiske 
arbejdsgrundlag. Medarbejderne i SFO’en har gennem det 
seneste 1½ år arbejdet med pejlemærkerne. Siden 
sommerferien har medarbejderne været igennem alle 5 
pejlemærker gennem drøftelser, afprøvninger og dialog.  
Morten har undervejs i arbejdet med personalegruppen 
udarbejdet et udkast til Mål- og Indholdsbeskrivelsen. 



5 

 

Det besluttes, at Skolebestyrelsen får udkastet til 
gennemlæsning forud for næste bestyrelsesmøde, hvor der 
så vil blive mulighed for at komme med input eller ønsker til, 
hvad der evt. skal holdes fokus på. Man skal forud for næste 
møde give lyd om, hvorvidt man har nogle inputs, så der kan 
sættes tid af til.   
Dermed kan den lovpligtige Mål- og Indholdsbeskrivelse ligge 
klar ved Skoleudviklingssamtalen.   
  

 

 

Punkt Tid: 19:10 
V:Henriette 

Overskrift Datapakke – skoleudviklingssamtale 

Orientering/drøftelse/beslutning D 

Uddybning /bilag Henriette fremlægger datapakken, som skal sendes med som 
bilag til skoleudviklingssamtalen / bilag vises på mødet 

Referat I den datapakke, der er med som bilag ved dette møde, er 
sprogvurderingerne endnu ikke med, da de ikke er 
tilgængelige endnu.  
Som altid ligger Tjørring Skoles elever højt i både faglighed 
og trivsel.  
Hvis der er interesse for det, kan vi invitere Læse- og 
matematikvejledere med på et bestyrelsesmøde, som kan 
fortælle om, hvordan der arbejdes med elevernes faglige 
niveau.  
Trivselsmålingen for Tjørring Skole ligger stadig rigtig godt. 
Henriette sender et link ud til skolebestyrelsen, hvor de kan 
dykke ned i data for Tjørring skole i fht. andre 
skoler/kommuner.  

 

 

Punkt Tid: 19:20 
 

Overskrift EVT 

Orientering/drøftelse/beslutning  

Uddybning /bilag  

Referat Malene nævner en fagperson Gitte Frost, som skolen vil 
kunne få ud at holde oplæg til personalegruppen. Det 
handler bl.a. om tilknytning. Hun vil sende noget materiale til 
Henriette.  
Der blev videregivet ros fra forældre, som de forældrevalgte 
har talt med:  
Temadagene i SFO’en blev rost meget af forældre.  
Køkkenets nye mad incl. det synlige overblik blev rost.   
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Dato: Foreløbige punkter til dagsorden: Gæster: 

Torsdag 15.08.24 

 kl. 17-19:45 

Konstituering 

Kommende forældremøder. 

Årshjul 

 

Mandag 30.09.24 

Kl. 17-19:45 

Møde med skolens trivselsråd 

 

 

Torsdag d.24.10.24 Tour de bestyrelsesaften  

Tirsdag 29.10.24 

Kl. 17-19:45 

Skoleudviklingssamtale 

 

 

onsdag 20.11.24 

Kl. 17-19:45 

  

Torsdag 12.12.24 

kl. 17-20:00 

Med BHS   

Man 27.01.25 

kl. 17-19:45 

Budget   

tirsdag 18.02.25 

Kl. 17:00-18:30. kun os 

Kl. 18:30-20:30 fælles 

Fælles 3-skole på Tjørring Skole  

Onsdag. 26.03.25 

kl. 17-19:45 

  

April 2025   

torsdag. 15.05.25 

kl. 17-19:45 

  

man. 16.06.25 

kl. 17-19:45 

Med BHS  

 

 

 Titel Revideret 

Politik Mobilpolitik 2023 

Princip  Lejrskole 2023 
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Princip Elektronisk kommunikation Ved indførelse af Aula 

Princip Fællesarrangementer 2024 

Princip Klassedannelse 0.kl 2021 

Princip  Skole-hjemsamarbejdet 2022 

Princip Uddeling af informationsmateriale  

Retningslinjer Trivselsråd I gang 

   

Værktøjskasse Trivsel I gang 

Fælles med BHS.  

Politik Trafik I gang.  

Princip Fælles indsats sårbare børn 2013 

Princip Grøn profil 2013 

Princip Idræt, bevægelse og kost 2013 

Princip Trivsel 2013 

Strategi Antimobbestrategi 19/21 

 


